
Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid     6-9-2023 
 

Aanwezig: 39 personen 
Locatie: Zwanenhaof 
 

1. Welkom/vaststellen agenda 
De voorzitter opent deze tweede vergadering van het jaar. De tweede 
omdat de vergadering van 7 juni niet is gehouden omdat er geen 
inhoudelijk sterke agenda kon worden opgesteld. 

2/3  Ingekomen stukken/ Mededelingen 
 
De voorzitter neemt een lijst met ingekomen stukken door afgelopen periode bij het 
bestuur zijn binnengekomen: 
23-3 Workshop “De rol van de wijkraad”. 
3-4 Verzoek om bestuursleden van Uw Wijkbus. 
5-4 Uitnodiging iftar met de buren – Moskee Al Houda. 
12-4 Reactie Gerard Cornelissen op antwoord BNVZ op zijn brief van 31 januari 

(heeft geleid tot gesprek BNVZ met Gerard en Paul Seelen). 
1-5 Wijkanalyse van stadsdeelmanager (komt vanavond aan de orde). 
27-5 Uitnodiging Gemeente om te praten over “Concept uitvoeringplan Parkeren” 

(besproken met werkgroep). 
24-5 Opening Dörpshoes Steyl. 
10-6 Uitnodiging Open Dag bewoners CNO Emmastraat. 
11-6 AED actie Rivierenbuurtje. 
14-6 Voorstel samenwerking organiseren van Burendag op 23 september (overleg 

gehad, te kort dag voor ons). 
18-6 Verzoek K. Dijkmans aan BNVZ om wijkscan aan te vragen bij politie (alle 

meldingen tijdvak 2018-203). 
23-6 Reactie R. de Rue op wijkscan-reactie BNVZ aan K. Dijkmans. 
3-6 Uitnodiging aan wijkraden van wethouder Smeets ivm financien toekomst. 
18-7 Verzoek aan BNVZ om bezwaar te maken tegen de gemeentelijke vergunning 

Z2023-00317 over de uitbreiding ‘maatschappelijk’ op het adres 
Sloterbeekstraat 23. 

20-7 Verzoek gemeente om met buurtbewoners te praten over thema ‘Extremisme 
en radicalisering’. 

2-8 Vraag van R. de Rue aan BNVZ waar de reactie blijft op zijn mails van 23-6 en 
18-7(vakantie was oorzaak). 

12-8 Verzoek sponsoring Boerebroelofsgezelschap De Kwante Kaketoe ivm 
Boerebroelof Molukse Gemeenschap. De voorzitter stelt aan de vergadering voor om 
De Kwante Kaketoe met een bedrag van €1111,11 te sponsoren. Het voorstel van 
het bestuur wordt overgenomen. 
 
Het bestuur maakt bekend om op 17 december 2023 een kerstbrunch te houden 
voor de bewoners die zich inzetten voor de wijk, zeg maar de ‘harde kern’ van de 
plenaire vergaderingen. Uitnodigingen worden verstuurd. 
 
Tot slot wijst het bestuur alle aanwezigen op overlast en aangiftecijfers van de 
gemeente Venlo. Die zijn actueel in te zien via de link:  
https://data.politie.nl/#/Politie/nl/ 
 

https://data.politie.nl/#/Politie/nl/


4 Verslag van 8-3-2023 (KORT) 
Een bewoner stelt een verhelderingsvraag over de plannen voor de 
Sinselhof-Zuidpilaar-Zwanenhaof. Die zijn nog heel pril en zullen in de 
toekomst in de plenaire vergaderingen aan bod komen. 
 

5 Stavaza, vragen, aanvullingen 
Het valt op dat er voor de Stavaza maar heel weinig verslagjes binnen zijn 
gekomen. Het is de bedoeling dat de werkgroepen die met een onderwerp 
bezig zijn hier kort verslag van doen om in de Stavaza opgenomen te 
worden. Op die manier is iedereen globaal op de hoogte van wat er in de 
wijk gebeurd. Graag aandacht hiervoor. 

 
6 Presentatie Veilingterrein 

Enkele genodigden van projectontwikkelaar JPO geven een presentatie 
over de toekomstplannen die er zijn met het oude veilingterrein aan de 
Hagerhofweg. Het project is te uitgebreid om hier samen te vatten. 
De presentatie zal t.z.t. op de website van het Bewonersnetwerk worden 
geplaatst. 

 
7 Presentatie Domus Venlo 

Het Leger des Heils heeft tijdens een bijeenkomst met buurtbewoners 
gevraagd om een spreekbeurt te mogen houden tijdens één van onze 
plenaire vergaderingen. Doel is om beter in verbinding te komen met 
buurtbewoners in Venlo-Zuid. De vertegenwoordigers van het Domus 
Sinselveld Venlo, Kim en Renate, vertellen wat het Domus is en welke 
bewoners hiervan gebruik maken. Wat volgt is een open gesprek tussen 
Kim, Renate en aanwezige buurtbewoners. Er komt uitleg over de 
problematiek van de Domus-bewoners en over de spelregels binnen het 
Domus. Er komen kritische vragen over wilsbekwaamheid, bedelen en 
onveilig gevoel in de straat door onder meer dealers en verkeersoverlast 
op drukke tijden van de koffieshops. Domus-woordvoerders erkennen dat 
er overlast is, maar dat niet alle overlast van de Domus-bewoners komt. 
Allen constateren dat het plaatsen van een Domushuis tussen twee 
koffieshops in niet de handigste combinatie is en dat bewoners van de 
Sloterbeekstraat en directe omgeving hier al sinds 2008 mee worden 
geconfronteerd. Directere communicatie, mogelijk een buurtteam dat 
rondloopt en een update van het convenant uit 2008 worden genoemd als 
mogelijke opties om de situatie voor de buurt te verbeteren. 

 
8 Wijkanalyse 

Nicole Zwaan van de gemeente Venlo laat ons in het kort zien hoe we de 
wijkanalyse kunnen lezen. De link 
https://venlo.incijfers.nl/dashboard/ 
Een vergaderdeelnemer vraagt hoe representatief de analyse is. Er zijn 
8000 enquêtes in de hele gemeente verspreidt en er is ongeveer de helft 
teruggekomen. Het zou redelijk representatief moeten zijn. Over de 
analyse zal een artikel in de Wijkkrant komen en de presentatie zal op de 
website gepubliceerd worden. 
 

https://venlo.incijfers.nl/dashboard/


9 Rondvraag 
-Een deelnemer vraagt hoe het zit met het handhaven van het 
parkeerverbod voor vrachtauto’s op de Zuidsingel. Hij stoort zich hieraan. 
-De telefoonnummer van de BOA’s zijn niet bekend. 
-Een aanwezige vraagt of het bestuur een overeenkomst heeft met de 
gemeente om geen bezwaar te maken tegen vergunningen die het Domus 
aanvraagt. Voorzitter BNVZ antwoordt dat het bewonersnetwerk 
zelfstandig opereert en geen deals heeft met de gemeente of andere 
instanties.   
 

10 Afsluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:40 uur.  
 
 
 
 

ACTIE DOOR WIE WANNEER KLAAR 

De presentaties van 
vanavond op de website 
plaatsen. 

Secretaris ASAP 

Werkgroepen, Stavaza 
doorgeven 

Werkgroepen Drie weken voor plenaire  
vergadering 

Sponsoren van De 
Kwante Kaketoe 

secretaris Heeft plaatsgevonden 

Bewoners uitnodigen voor 
Kerstbrunch 17 dec 

bestuur Is gedaan 

   

   

   

   

 
   


